
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2022. szeptember 2 7-én tartott nyilvános üléséró’l.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Távolmaradását előzetesen bejelentette: Csibor Géza

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,

hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 6 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Csibor Géza bizottsági tag előre jelezte távolmaradását.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és a jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntöm Kovács Gusztáv urat, bizottsági tagot, aki első

alkalommal vesz részt a bizottsági ülésen Módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta

a meghívóban szereplő napirendi pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készített

jegyzőkönyvet Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot

hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

106/2022. (JX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
2022.szeptember 27. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta cl:

NAPIRENDI PONTOK:
Nyilvános ülés:

1 . Tájékoztató a Békés Városban működő általános iskolák 2021/2022. tanévben végzett
munkájáról és a 2022/2023. tanév elindításáról
Előkészítette: Aléné Kucsera Andrea intézményvezető

Bagoly László intézményvezető
Béres Istvánné igazgató
Durkóné Illés Bernadett intézményvezető
Palatinus Pál igazgató
Teleki-Szávay Krisztina tankerületi igazgató
dr. Tanai Judit jogász



2. Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2022. évi költségvetésének
I. féléves teljesítéséről
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

3 . Iskolai körzethatárok véleményezése
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

4. Dr. Futó Erika fogorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

5. Betöltetlen fogorvosi praxis vonatkozásában feladatellátás biztosítása
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

6. Bejelentések

Zárt ülés:

1 . Otthoni szakápolás iránt előterjesztett kérelem elbírálása
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

Riglerné Lestyán Katalin szociális ügyintéző

2. Tájékoztató a Békési Középiskolai ösztöndíjasokról
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

3. „Kecskeméti Gábor Díj” kitüntetés adományozása
Előkészítette: dr. Tanai Judit jogász

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.

Napirend tárya: Tájékoztató a Békés Városban működő általános iskolák 2021/2022.
tanévben végzett munkájáról és a 2022/2023. tanév elindításáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: . Köszöntöm az intézmények vezetőit. Köszönöm a tartalmas
tájékoztatót, értékes anyag. Azt gondolom, hogy az oktatásban dolgozók számára is tartalmas,
csemege volt. Tanácsnok asszonyt megkérem arra, hogy értékelje a tájékoztatókat.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Nagyon jó ötletnek tartottam, amikor elnök Úr
azt javasolta, hogy az óvodákat, általános iskolákat, középiskolákat válasszuk külön.
Természetesen mindenki szeretett volna megfelelni az elvárásnak és van aki nagyon részletes
beszámolót készített. Amit szinte lehetetlenség oly mélységben tanulmányozni, hogy mindenre
emlékezzünk. Igérte a gyulai tankerületi központ igazgatóhelyettese is, hogy megtisztel a mai
ülésünkön, mivel három iskolát is érint a fenntartói kör.
Elnök Ur a Hepp iskola beszámolóját szeretné értékelni, én a többi intézményt szeretném
értékelni.
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Könnyebb helyzetben vagyok nyilván, amikor az AMIRÓL ÉS EGYMIRŐL kell beszéljek, de
ugyan olyan alapossággal olvastam a többi intézmények tájékoztatóját is.
Nagy Tisztelettel köszöntöm valamennyi intézménvvezetőt, köszönöm a fenntartónak, és
minden intézmény vezetőnek, igazgatónak az értékes munkát. Jelenléti oktatással tanitottunk a
2021/2022.es tanévben, mely a korábbi évek gyakorlatától eltért, nem volt teljesen
zökkenőmentes. Erzékeltem mind az eredményben mind a feladatok nagyságában. Nagy
örömmel tapasztaltam, hogy a város intézményei jó együttműködésben dolgoznak. Kiváló
szakmai gárda van mindenhol, bár olvastam, hogy van ahol vannak szakos ellátottsági
problémák is. Kiemelném pozitívumként, hogy 4 intézményben áttanitással, óraadói
tevékenységgel is tudjuk egymás munkáját segíteni. Egy nagyon szép együttműködés
tapasztalható a városban. Békés Város korábbi polgármesterének javaslatára meg születik a
Kecskeméti Gábor Díj. A pedagógus életpálya nagyon komoly felkészüléssel jár annak aki
minősül, minden elismerésem a kollégáké, akik minősülnek. Nem szeretnék a részletekbe bele
menni, a tájékoztatókban leírt sikerekhez szeretettel gratulálok. Maximális elismeréssel vagyok
a tájékoztatók iránt. Nagyon örülök, hogy az intézményeknél a szakmai fejlesztés mellett az
infrastrukturális fejlesztések is megvalósulnak. Minden intézmény próbál a saját keretein belül
jó eredményeket elérni, a pedagógusok oktató-nevelő munkáját segíteni. Köszönetet mondok a
város vezetésének, mert minden évben a rászoruló gyerekeket próbálják támogatni. A saját
programjaitok mellett a városi programokba is bekapcsolódtok, aminek nagyon örülök. Nagyon
jó egészséget és jó munkát kívánok mindannyiótoknak. Az energiatakarékosságra próbáljunk
figyelni, segítve ezzel a város működését. Mindannyiótoknak köszönet.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Kérdezem, hogy az intézményvezetőknek van —e valamilyen
kiegészítése?
Köszönöm azoknak az intézményvezetőknek, ahol többcélú intézményről van szó, külön
köszönet Aléné igazgató asszonynak, hogy hűségesen küldi az anyagot és cl fogadja a
meghívásunkat. Hálásak vagyunk, hogyjó együttműködés van a várossal. Korábban volt olyan
intézmény, ahol a fgget1enségüket próbálták hangsúlyozni és érvényesíteni. Ennek vége.
Mindannyian egy csónakban evezünk. Köszönöm, hogy bekapcsolódtok a városi
rendezvényekbe. Nyilván vamak olyan intézmények, amelyek nem azt mondom, hogy
közelebb állnak a szívemhez, de mégiscsak mondhatnám, hogy biográfiai okokból mivel ugye
ott kaptam meg az alapokat, hiszen a Reményhír intézménybe kaptam meg az alapokat, ott
többet meg fordulok. Nagy élvezettel tanulmányoztam az anyagot, azt, hogy komolyan
veszitek, látszik, hogy a szakemberek jól felkészültek.

Pol2ár Zoltán alpol2ármester: Elolvastam én is az anyagot, Julika és András is nagyon szépen
össze szedték az értékelést, mindent elmondtak amit kell. Hogy mennyirejó a partnerség, abból
is látszik, hogy nincs olyan városi rendezvény, ahol az intézmények ne vennének részt, illetve
fordítva is igaz, hogy amikor a városnak is van lehetősége, a részvételt ingyen biztosítjuk, mint
például a jövő heti kolbászvigalomra. Azért szerettem volna elmondani, mert olyan hónapok
vannak előttünk, amikor nem lesz egyszerű az élet. Elkezdte a város a megbeszéléseket az
intézményekkel. Nemcsak a jóban, hanem a bajban is le tudtunk egyenlő tárgyalófélként ülni
és megelégedetten tudtunk felállni az asztaltól, mindenki megelégedésére. Például hogy lesz
egy-egy nagy intézményben megoldva a fűtés. A kulturális központ lesz amit néhány héten
belül be lehet zárni, de egy óvodát nem. Azt gondolom, hogy példaértékű az az együttműködés,
mely Békés Városban az önkormányzat és az intézmények között van.

Juhos János bizottsá2i ta2: Tulajdonképpen nem tudok sokat hozzáfűzni, mert érdemben
elmondtak mindent előttem. Amikor elolvastam az anyagot, minden elismerésem azoké az
intézményvezetőké akik előkészitették, tényleg komolyan vették a munkát. Reális képet láttam
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az iskolákról. Benne vannak a nehézségek és feladatok, melyeket meg kell oldani, de mégis
pozitiv kicsengése van. Remélem, hogy egy év múlva is hasonló jókat fog alpolgármester úr
elmondani, mint az idén, hiszen a nehézség előttünk áll. Köszönöm az anyagot, mert nem volt
egyszerű munka előállitani. Elismerésem és kivánom, hogy sikerüljenek a terveik.

Mucsi András bizottsá2i elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat

nem volt, így szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

107/2022. (JX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a „Tájékoztató

a Békés Városban működő általános iskolák 2021/2022. tanévben végzett munkájáról és a
2022/2023. év elindításáról” tárgyú előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a

képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2022. évi

költségvetésének I. féléves teljesítéséről

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Osztályvezető Asszonyhoz fordulok, hogy van-e kiegészítés

az előterjesztéshez?

Kovács Szilvia osztályvezető: Igen, annyit szeretnék mondani, hogy az előterjesztés harmadik

oldalának tetején van egy elírás, miszerint 1 92 millió forintot költött botmixerre az egyik
intézmény, hanem csak 1 92 ezer forint.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Köszönöm,
További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta

a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

108/2022. (IX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a
„Tájékoztató a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2022. évi költségvetésének I.

féléves teljesítéséről” tárgyú előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a
képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Iskolai körzethatárok véleményezése

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Ez egy terjedelmes anyag mellékletekkel. Sok teendőnk nincs,

az egész város egy körzet.
További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta

a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot

hozta:
Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete

Humán és Szociális Bizottsága
109/2022. (JX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága

megtárgyalta, az „Iskolai körzethatárok véleményezése” tárgyú előterjesztést és a határozati

javaslatot elfogadásra j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárgya: Dr. Futó Erika fogorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésf) pontja alapján.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Osztályvezető Asszony készítette elő az előterjesztést, nincs

itt.
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a határozati

javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő’ bizottsági tagok száma: 6fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

110/2022. (JX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta, a „Dr. Futó Erika fogorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása” tárgyú
előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azomial
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Betöltetlen fogorvosi praxis vonatkozásában feladatellátás biztosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Sándor Judit fogorvos asszony eladta a házát, elköltözött
szegedre. Meg kellett oldanunk. Hála Istennek találtunk olyat, aki átveszi a praxisát, az
előterjesztésben benne van.
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- A bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

111/2022. (IX 27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta, a „Betöltetlen fogorvosi praxis vonatkozásában feladatellátás biztosítása “ tárgyú
előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azomial
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Bejelentések

Mucsi András bizottsá2i elnök: Annyit szeretnék mondani, hogy az óvoda átadó megtörtént.
Köszönöm mindenkinek aki el jött. Az év elején meg állapodtunk, hogy kihelyezett ülést
tartunk 3 hét múlva megyünk, a második a Kádasné Julcsiék és a harmadik Bagoly Laciék.

Kovács Ildikó bizottsá2i ta2: Olyan kérdésem lenne, hogy a kulturális központ mikor lesz
nyitva, mert van két olyan rendezvényünk, ami elég ünnepélyes kereteket igényel. Az egyik a
mellrák elleni séta és októberben szoktuk megrendezni, majd a szökőkúthoz sétálunk. Illetve
november 12 a szociális munkások ünnepe. Egy nagy rendezvényt, díjátadóval szoktunk
szervezni 12-e körül a számukra. Szeretném tudni, hogy mire számítsunk.
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évben amelyik minden iskola, akit én megkerestem, az érzékenyítésben mindenki részt vett. Sőt
a három humán szektor, egészségügy, oktatás és szociális szektorjól együtt tud működni, ezzel
nincs baj. A rezsivel van baj, de akarat az van hozzá.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsá2i ta2: Próbáljunk a lakásotthonok felé elmenni. Majd minden
intézményt érint a lakásotthonok problémája. Igazgató Asszony ezt be is tette a beszámolóba.
Javasolnám, hogy kérhetnénk egy beszámolót tőlük is, hogy lássuk hogy állnak, mert nagyon
nagy baj van. Mert meg emelkedett az élelmiszerek ára és a gyerekek élelmiszer adagja az 30
ezer forint és a fűtéssel is baj lesz. Kérdezték tőlünk, és mondtuk, hogy Ok nem kaphatnak
abból a támogatásból amit békés város ad, pedig Békési lakcímük van. Azt is vállalriák, hogy
részt vesznek társadalmi munkákba. Ez az iskolakezdés nehézségeket okoz nekik. Ezeknek a
gyerekeknek nagy része 1 8 éves korukig itt maradnak a városba.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Ez nagy baj, ha nincsenek benne a rendeletbe.

Deákné Domonkos Julianna bizottsá2i ta2: Állami támogatást kapnak.

Mucsi András bizottsá2i elnök: Nincs benne a munkatervbe, de fogunk kérni tőlük
beszámolót, a következő bizottsági ülésre.
Mivel további bejelentés nem lévén a bizottság nyilvános ülését befejezettnek nyilvánította és
zárt ülést rendelt el, amelyről külön jegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok maradjanak
az ülésteremben, akiknek arra ajogszabály lehetőséget biztosít.
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